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Tisztelt Elnök Úr! 

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2. melléklet 45. 
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Dr. Vadai Ágnes (DK) 
országgyűlési képviselő "A mezőgazdasági teljesítménymutatók még rosszabbak lennének, ha az 
agrárfoglalkoztatásba beleszámítanák a nem fizetett munkaerő-felhasználás költségét is?" című, 
K/10238. számú Dr. Vadai Ágnes (DK) országgyűlési képviselő "Miért volt ilyen kevés az öntözött 
terület 2018-ban?" című, K/10239. számú Dr. Vadai Ágnes (DK) országgyűlési képviselő "Miért 
volt ilyen alacsony a magasabb feldolgozottságú (másodlagos feldolgozottságú) termékek aránya 
az agrárexportban?" című, K/10240. számú Dr. Vadai Ágnes (DK) országgyűlési képviselő 
"Támogatások nélkül a mezőgazdaságunk mennyi ideig lenne életképes?" című, K/10241. számú 
Dr. Vadai Ágnes (DK) országgyűlési képviselő "A VP nélkül a 2018-ban a mezőgazdasági 
beruházásoknak annyi lett volna? " című, K/10242. számú Dr. Vadai Ágnes (DK) országgyűlési 
képviselő "A fajlagos termelési adatok mellett kimondható, hogy a támogatások nélkül a 
mezőgazdasági ágazatok nagy része veszteségesen termelne?" című, K/10243. számú Dr. Vadai 
Ágnes (DK) országgyűlési képviselő "Milyen élelmiszeripari vállalkozás kell Magyarországra a 
2018. évet alapul véve?" című, K/10244. számú Dr. Vadai Ágnes (DK) országgyűlési képviselő 
"Miért voltak rosszak az agrárgazdaság 2018. évi teljesítménymutatói?" című, K/10245. számú 
írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat. 
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Tisztelt Képviselő Asszony!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a hozzám intézett,
"A mezőgazdasági teljesítménymutatók még rosszabbak lennének, ha az agrárfoglalkoztatásba 
beleszámítanák a nem fizetett munkaerő-felhasználás költségét is?" című, K/10238. számú, "Miért 
volt ilyen kevés az öntözött terület 2018-ban?" című, K/10239. számú, "Miért volt ilyen alacsony a 
magasabb feldolgozottságú (másodlagos feldolgozottságú) termékek aránya az agrárexportban?" 
című, K/10240. számú, "Támogatások nélkül a mezőgazdaságunk mennyi ideig lenne életképes?" 
című, K/10241. számú, "A VP nélkül a 2018-ban a mezőgazdasági beruházásoknak annyi lett 
volna? " című, K/10242. számú, "A fajlagos termelési adatok mellett kimondható, hogy a 
támogatások nélkül a mezőgazdasági ágazatok nagy része veszteségesen termelne?" című, 
K/10243. számú, "Milyen élelmiszeripari vállalkozás kell Magyarországra a 2018. évet alapul 
véve?" című, K/10244. számú, "Miért voltak rosszak az agrárgazdaság 2018. évi 
teljesítménymutatói?" című, K/10245. számú írásbeli kérdésére az alábbi választ adom.
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